
Referat spækhuggerklubbens GF 24/8 2018, Kvindelig Sejlklub 

Referent: Martin D123 

1: registrering af tilstedeværende både: 15 både tilstede (312, 210, 109, 135, 308, 123, 12, 
13, 114, 101, 190, 131, 17, 62, 24). GF beslutningsdygtig. 

2. Valg af dirigent: for 16. år i træk valgtes Jens Lillegaard. Hvert år er ny rekord. 

3. Formandens beretning (se denne) 

4. Regnskab (vedlagt) 

5. Kontingent. 175 betalende, 30 udlændinge (betaler ikke da opkrævning er for vanskelig) 
samt nogle æresmedlemmer. Nuværende kontingent fastholdes. 

6. Valg til bestyrelsen. Alle på valg genvalgt, bestyrelsen består således fortsat af Jesper 
(formand), Per, Lars (kasserer), Henrik (tursejlerne), Sune og Martin (DM mv.) samt Eva som 
suppleant.   

7.- 8. Forslag til ændring af klassereglerne: 

1. Fri længde på bomrør. Se forslag for begrundelse og formulering af gammel og ny 
tekst. Forslag Vedtaget.  

2. Ønske om mulighed for løs fod på storsejl (ikke fastgjort i hulkel). Se forslag for 
begrundelse og formulering af gammel og ny tekst. Forslag vedtaget. 

3. Ønske om mulighed for at medbringe mere end en spilerstage til kap og 
distancesejlads. Se forslag ift ny og gammel tekst. Forslag vedtaget. 

9. Eventuelt. 

Her var der en del diskussion omkring antal besætningsmedlemmer til DM (fx 4 i skolebåde), 
samt muligheden for udskiftning af besætningsmedlemmer undervejs, der var afstedkommet 
af nogle spørgsmål til klubben og stævneledelsen under årets DM. Der er ikke absolut klarhed 
i vores klasseregler, og bestyrelsen tager den derfor videre sammen med DS. Det overordnede 
mål for denne indsats er at få flest muligt ud at sejle kapsejlads. 

DM i 50 året (2020) blev også diskuteret, eventuelt finde et sted ca. midt imellem Århus og 
KBH (fx Lynæs)  

DM 2019 er i Århus, bestyrelsen vender tilbage med dato (men det bliver i august 2019) 

 


